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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:519 Kommunsammanläggningar

Sveriges kommuner och regioner befinner sig i en mycket svår ekonomisk 
situation. Nästan samtliga regioner prognostiserar kraftiga underskott i 
verksamheten för 2024, och det finns bedömningar om att cirka 5 000 personer 
som jobbar inom sjukvården kommer att sägas upp under året. Vi har en 
sjukvårdskris i Sverige.

Sverigedemokraterna och regeringen borde då rimligen fokusera på en plan för 
att stödja kommuner och regioner ekonomiskt för att upprätthålla en god 
välfärd i hela landet. I stället ägnar sig regeringen åt helt andra saker som 
verkar verkningslösa. Ett exempel är att regeringen i slutet av mars 2023 
beslutade att tillsätta en utredning om frivillig sammanläggning av kommuner.

Nu har utredningen Steg mot stärkt kapacitet (SOU 2024:6) presenterats. 
Resultatet av den utredningen kan kort sammanfattas i följande citat: ”Det 
saknas intresse bland mindre kommuner för att inleda ett arbete med 
sammanläggningar. Det föreligger därmed inte några förutsättningar för 
frivilliga kommunsammanläggningar i dagsläget.”

Utifrån ovanstående har jag därför följande frågor till statsrådet Erik Slottner:

 

1. Avser statsrådet att ta initiativ till kommunsammanläggningar?
2. Om inte statsrådet avser att ta initiativ till kommunsammanläggningar, 

vilka andra initiativ avser statsrådet att ta?

………………………………………

Eva Lindh (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-19
Besvaras senast
2024-03-12
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


